
 

 

                   Zapisnik seje Sveta Zavoda 24. 2. 2023 

 

Prisotnost:  (glej listo prisotnosti) 
 
Neupravičeno odsotni:  
 
Dnevni  red: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 
2. Obravnava in sprejem sprememb Hišnega reda. 
3. Obravnava in sprejem Pravil šolskega reda. 
4. Obravnava in sprejem Vzgojnega načrta. 
5. Obravnava in sprejem Letnega poročila za leto 2022. 
6. Obravnava in sprejem Pravilnika o razporejanju stroškov po stroškovnih mestih. 
7. Obravnava in sprejem cen storitev. 
8. Obravnava in sprejem Finančnega načrta za leto 2023. 
9. Poročilo šolskega sklada. 
10. Ocenjevanje delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2022 
11. Razno.  

 
KT1) Ga. predsednica je pozdravila navzoče in prebrala zapisnik zadnje 
         seje. Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so člani SZ zapisnik soglasno potrdili. 
 
KT2) Ga. Silvija Šegula je predstavila poročilo šolskega sklada. (priloga) 

Ga. Silvija Šegula je podala predlog, da se izvolijo novi člani v komisijo za šolski sklad,  
ker je nekaterim potekel mandat . Ga. Polona Berlak ni več član komisije šolskega sklada.   
 
Predlagani novi člani šolskega sklada so: 

- Silvija Šegula 
- Irena Mikl 
- Doroteja Prejac 
- Marija Šterbal 
- Anita Vindiš  

 
Sklep: Prisotni člani  so soglasno sprejeli poročilo šolskega sklada ter izvolitev novih članov. 
 
KT3) G. ravnatelj je prisotne seznanil, da smo imeli inšpekcijski pregled, kjer so  

pregledali Hišni red ter opozoril na nekaj manjših napak. Naredili so se popravki     
Hišnega reda. – priloga 

 
Sklep: Prisotni člani so soglasno sprejeli Hišni red v spremenjeni obliki. 
 
KT4) G. ravnatelj je predstavil tudi spremembe Pravil šolskega reda. - priloga 
 
Sklep: Prisotni člani so soglasno sprejeli  Pravila šolskega reda v spremenjeni obliki.    
 
 
KT5) G. ravnatelj je predstavil Vzgojni načrt. – priloga 



 

 

 
Sklep: Prisotni člani SZ so soglasno sprejeli  Vzgojni načrt. 
 
KT6) G. ravnatelj je predstavil Letno poročilo. 
         

Povedal je, da so se izvedle šole v naravi, ki se prej niso mogle izvesti, razen ene zimske 
šole v naravi, kateri učenci so sedaj v 8. razredu. – priloga 
Povedal je, da je bila zimska šola v naravi v Krajnski Gori v CŠOD, kar je tudi ugodneje. 
MIZŠ omogoča, da se lahko vsaki dve leti prijaviš na CŠOD.   
Nabavila so se didaktična sredstva.  

 
Sklep: Prisotni člani Sveta zavoda so Letno poročilo soglasno sprejeli. 
 
KT7) Ga. Marija Ciglar je predstavila Pravilnik o razporejanju stroškov po stroškovnih mestih.    
 

Pripomb ni bilo. - priloga 
  
Sklep: Prisotni člani Sveta zavoda so Pravilnik o razporejanju stroškov po stroškovnih mestih 
soglasno sprejeli. 
 
KT8) G. ravnatelj je predstavil nove cene prehrane zaradi podražitev. Malica za učence ostane 
enaka 0,90 €, saj jo določi MIZŠ. V vrtcu je bil  dvig plač, zato se mora spremeniti ekonomska 
cena vrtca, ki  jo mora potrditi Občinski svet Občine Juršinci. 
 
Sklep: Prisotni člani so spremembe cen soglasno sprejeli. 
 

G. ravnatelj je predstavil in pojasnil finančni načrt. Povedal je, da se vse zadeve 
realizirajo po LDN. Želel bi, da se popravi streha na telovadnici, preuredi računalniška 
učilnica ter zamenjajo luči za led svetila. Učilnice bi se vsako leto po zmožnostih urejala. 
Zamenjali smo kar nekaj dobaviteljev zaradi previsokih cen.   
  

KT9) Finančno poročilo je podala računovodkinja Mojca Ciglar -  Center poslovanja 
          Priloga 

 
KT10) Ga. predsednica  SZ  je člane SZ seznanila s kriteriji za ugotavljanje delovne uspešnosti 
ravnatelja Mateja Sužnika. Ocenjevanje se izvede tajno. (priloga) 
 
Pregled rezultatov so opravile: ga. Sandra Munda, ga. Anica Majcen in ga. Nina Čeh Hrga    

 
1.  Za redno delovno uspešnost ravnatelja Mateja Sužnika se nameni 5 % letne mase        

njegove osnovne plače. 
 

2. Ravnatelj Matej Sužnik je dosegel   93,66 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost. 
 

 
KT11) Poročilo inventurne komisije je podal predsednik komisije g. Damjan Šimenko.  
 

Presežkov, primanjkljajev in odstopanj komisija ni ugotovila, poročilo  pa je priloga 
zapisniku.  



 

 

  
Sklep: Poročilo inventurne komisije se potrdi. 
 
 
 
          Zapisala:                                                   Predsednica SZ: 
     Helena Bezjak                                               Helena  Šoštarič 
   
  
 
 
 
 
   
            
 
          

 
  

 

 


